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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a z

Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Van-e terv a korábban a MÁV VASÚTŐR Vagyonvédelmi és Szolgáltató KFT . által
végzett (nyereséges) tevékenységek kiszervezésére, privatizációjára? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A MÁV Vagyonkezelő Zrt., a MÁV Ingatlankezel ő Kft., a MÁV VASÚTŐR Vagyonvédelmi
és Szolgáltató Kft., valamint a MÁV-KERT Kft . a 2014. június 25-én kötött egyesülési
szerződésnek megfelel ően döntöttek beolvadással történ ő egyesülésükrő l . (Közülük a MÁV
VASÚTŐR Kft. a 2014-es esztendő első tíz hónapjában több mint 3,5 milliárd forinto s
árbevételt és mintegy 107 millió forintos adózás előtti eredményt ért el . )

Az egyesüléssel létrejött jogutód társaság a MÁV-csoporthoz tartozó MÁ V
Létesítményüzemeltető és Vasútőr Kft . lett .

Ezzel önmagában nincs is probléma, hiszen a Jobbik számtalanszor felemelte szavát a MÁ V
Zrt. leányvállalatokkal történ ő darabokra szedése ellen .

Egyes, hozzánk eljuttatott információk szerint, viszont a MÁV VASÚT ŐR Vagyonvédelmi és
Szolgáltató Kft. által korábban végzett (nyereséges) tevékenységeket ismét kiszerveznék, a
győztes pedig Pintér Sándor belügyminiszter úr egykori cége, a Civil Biztonsági Szolgála t
lehet .



Mintegy 800 biztonsági őr, illetve azok családjai tekintenek bizonytalanul a jöv őbe.

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy igazak-e a MÁV VASÚT ŐR
Vagyonvédelmi és Szolgáltató Kft. által korábban végzett tevékenységek kiszervezésérő l
szóló híresztelések. Van-e ilyen kormányzati szándék? EI őfordulhat-e, hogy a
balliberális idők gyakorlatához hasonlóan, a vasútból ismét pénzt pumpálnak ilyesfél e
tulajdonszerzéssel magánzsebekbe ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 25 .
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